
f PLE MUNICIPAL - SESSIO ORDINARIA 
El dijous dia 28 d'abril 

' r Ajuntament celebré sessió 
ordinària per tractar dels te-
mes segCients: en primer Hoc 
I 'aprovació de I 'Acta anterior 
que posada a votado fou apro-
vada per unanimitat amb la 
sola abstènció de la regidora 
Francina Bagés. El segon tema 
ho fou la presa de possessio 
dels regidors En Francisco 
Manuel Galán Gordil lo per 
I.e. i En Julio Sánchez Gómez 
per A.S.I., ambdós de La 
Torrefa, als quais s els prengué 
el jurament reglamentari i I en-
trega de llurs credencials lliu-
rats per la Junta Electoral. 

En tercer Hoc es tractà 
de la petició al Servei Social 
d'Atenció Primària de la Gene-
ralität de Catalunya a f i d'ob-
tenir la subvenció pel sosteni-
ment de dues Assistentes So-
cials. Aquí el regidor d 'En-
senyament i Serveis Socials En 
Josep Girbau i Fàbregas donà 
to t un seguit d ' explicacions 
sobre aquesta petició, remar-
cant la seva necessitat i l'àrea 
que abarcará, és a dir. La Roca 
del Vallès, Vilanova del Vallès, 
Vallromanes, Montornés i 
Montmeló. 

Feta aquesta aclaració 
la regidora Francina Bagés 
prengué la paraula demanant 
que calia donar a conèixer a 
tota la població aquest nou 
servei i les tasques que porta-
rá a terme d 'atenció social. 
Passada a votació aquesta pe-
tició s'aprovà per unanimitat. 
En quart Hoc es tractà de les 
mocions que havien estât pre-
sentades pel grup Iniciativa 
per Catalunya i que després 
de ser discutides i analitza-

ides foren aprovades per una-
nimitat. Seguidament es trac-
tà de les mocions presenta-
des per l 'Alternativa Indepen-
dent de La Torreta, l 'A.S. l . , 
que després de Margues i en 
alguns casos fins i tot inopé-
rants i carents de criteri adient 
posades a votació amb carác-
ter d'urgència, aquesta quali-
ficació d'urgeñt fou rebutjada 
per majoria i l 'abstènció del 
regidor J.M. Navascués que les 
•havia présentât. 

En un altre punt es 
tractà de I ' autorització per 
poder concertar Operacions 
de tresoreria amb Caixes i 
Bancs i fou aquí' on el regidor 
F.M. Galán intervingué dema-
nant to t un seguit d'aclar i-
ments sobre aquesta petició i 
els interessos que s'en deriven 
mostrant el seu desacord fent 
que calgués la intervenció del 
regidor d'Hisenda En Josep 
Bartrés que donà tota mena 
d ' explicacions i aclariments 
remarcant que sempre es tre-
balla en aquests casos d'acord 
amb la Ilei establerta. Posada 
a votació la petició s'aprova 
per unanimitat amb el vot 
en contra del Sr. Galán. 

Seguidament es tractà 
'de l'ampliació de la Coordina-
dora de Policies Locals que 
fou aprovada per unanimitat 
i qué amb aquesta ampliació 
fa que aquesta Coordinadora 
aplegui els municipis de Gra-
nollers. La Roca del Vallès, 
La Garriga, L 'Ame t l l a , Les 
Franqueses, Parets, Canovelles, 
Montmeló, Montornés i Vila-
nova del Vallès, la qual cosa 
comporta una més eficaç coo-
peració entre les policies mu-

nicipals de la comarca i per 
tant una millora dels serveis.^ 

Finalment es tractà de 
I'aprovació de l 'Estudi de de-

¡tall per a la senyalització d'a-
lineació i rasants dels carrers 
Pi Gros, Pep Ventura i Pau 
Casals de Santa Agnès de 
Malenyanes que s'aprovà per 
unanimitat, acabant aquí els 
temes inclosos a l 'Ordre del 
Dia d'aquesta sessió ordinà-
ria del Pie Municipal. 

Ja fora de l 'Ordre del 
Dia es presentaren dues mo-
cions del grup de La Torreta 
demanant fossin declarades 
d'urgència, petició que posada 
a votació fou aprovada per 
unanimitat. Ambdues mocions 
feien esment a la situació 
de I ' Escola de La Torreta i 
ais Conseils Escolars, aquesta 
darrera dels Conseils Escolars 
Municipals, fou aprovada per 
unanimitat. Pel que fa a la 
que es referia a alguns aspectes 
de les Escoles de La Torreta, 
la votació fou de 6 vots en 
contra, 4 afirmatius i 2 absten-
cions, acabant a ix i aquesta 
sessió ordinària que malgrat 
hauria pogut quedar enllesti-
da en poques hores es perllon-
gà gairebé fins a mitja nit 
degut a les llargues interven-
cions, algunes d'el les inopé-
rants, dels regidors de La 
Torreta. 

Amb tot , però, es pot 
dir que fou una jornada posi-
tiva amb acords que no hi ha 
dubte han de millorar alguns 
aspectes del municipi. 

Juli G. Valls 

AMB LA COL.LABORACIÓ DE 

CAIXA DE CATALUNYA 
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